
 

You need 3 pictures inside, to works ! 

Inside the Screen [Right Click - Edit] put your pictures… 

When you click on the Screen : 

8 EFFECTS : Fusion (Fading) – Grow – Circle – Dark – Swap D – Swap H – 

Fast – Random. 

 

Settings… : Time Show – Time Transition – Random – Access (Owner – 

Group – All). 

 



GIVER : NoteCards – LandMarks – Objects (Free Gifts) – Pictures – Group. 

Inside the Frame [Right Click - Edit - Check “Modif link parts” - and click on the Red Frame],  

put in the inventory what do you want to give to a visitor. 

 

When a visitor click on the sign “info”, he receive a folder in his inventory, at the name of your shop,  

with all the items. 

 

To enter the name of your Shop, choose : “Shop Name” and enter it. It is memorized in the object description. 

  

You can ON or OFF              the Giver. 

If the Giver is OFF, nothing is send              to the visitor. 

 

You can give the items only to Group Members : choose “Group” in “Access…” 

If a visitor is not a member of your Group, the Giver display a link in the tchat to join it. 

 

 

 

 



 

Vous avez besoin de 3 Photos à l’intérieur, pour que cela fonctionne ! 

A l’intérieur de l’écran [Click Droit - Editer] placer vos photos… 

Lorsque vous cliquez sur l’écran : 

8 EFFETS : Fusion (Fondu) – Grow – Circle – Dark – Swap D – Swap H – 

Fast – Random. 

 

Settings… : Time Show – Time Transition – Random – Accès (Proprio – 

Groupe – Tous). 

 



DONNEUR : Notices – Repères – Objets (Cadeaux) – Images – Groupe. 

A l’intérieur du Cadre Rouge [Click Droit - Editer - Cocher “Modifier parties liées” - et cliquer sur le Cadre Rouge],  

                puis placer à l’intérieur (en contenu) ce que vous désirez donner aux visiteurs. 

 

Lorsqu’un visiteur clique sur le signe “info”, il reçoit un Dossier dans son Inventaire, au Nom de votre boutique,  

avec tous les articles. 

 

Pour entrer le Nom de votre boutique, choisissez : “Shop Name” et entrez-le. Cela est mémorisé dans la Description 

de l’objet. 

  

                                                  Vous pouvez mettre en marche (ON) ou stopper (OFF)       le DONNEUR. 

                                          Si le DONNEUR est "OFF", rien n’est envoyé au visiteur. 

 

Vous pouvez donner des articles seulement aux Membres d’un Groupe : choisissez “Group” dans “Access…” 

Si un visiteur n’est  pas membre de votre Groupe, le DONNEUR affiche le lien dans le tchat pour s’y joindre. 

 

 


